



Date: 10 November 2024

الكويت في 10 نوفمبر 2024

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تجدون مرفق نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO



جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.

نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments			
Date	10/11/2024		التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Financing and Investments K.P.S.C.	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	241041960 2024/2262		رقم القضية الآلي - رقم الدعوى
Case subject matter	Claiming an amount of 753,540.710 Kuwaiti Dinars (seven hundred fifty-three thousand five hundred forty Kuwaiti Dinars and 710 Fils) as the national labor support tax for the fiscal year ending 31/12/2005, and an amount of 100,000 Kuwaiti Dinars (one hundred thousand Kuwaiti Dinars only) as material compensation, along with expenses and fees.	مطالبة بمبلغ 753,540.710 (سبعمائة وثلاثة وخمسون ألف وخمسمائة وأربعون دينار كويتي و710 فلس) قيمة ضريبية دعم العمالة الوطنية عن السنة المالية المنتهية 31/12/2005، ومبلغ (100,000) مئة ألف دينار كويتي فقط لا غير تعويضا ماديا مع المصروفات والأتعاب	موضوع القضية
Judgment date	10/11/2024		تاريخ الحكم
The court that issued the judgment - circuit	Commercial. Civil. General. Government / 07	ت.م.ك. حكومة / 07	المحكمة التي أصدرت الحكم - الدائرة
Parties of the case	1- The Undersecretary of the Ministry of Finance in his official capacity (Plaintiff) 2- Arzan Financial Group for Financing and Investments K.P.S.C. (Defendant)	1- وكيل وزارة المالية بصفته (المدعي) 2- مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة (المدعي عليه)	أطراف الدعوى

Arzan Financial Group

For Financing & Investment K.P.S.C.



مجموعة أرزان المالية

للتمويل والاستثمار ش.م.ك.ع.

The judgment is in favour of	Arzan Financial Group for Financing and Investments K.P.S.C.	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة (المدعي عليه)	الحكم لصالح
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	Dismissal of the lawsuit due to the five-year statute of limitations, with the Plaintiff, in his official capacity (Undersecretary of the Ministry of Finance), being liable for the expenses and an amount of five hundred Kuwaiti Dinars for actual attorney fees.	سقوط الدعوى بالتقادم الخماسي وألزم المدعي بصفته (وكيل وزارة المالية) بالمصروفات وبمبلغ خمسمائة دينار كويتي اتعاب المحاماة الفعلية	منطوق الحكم أول درجة
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	N/A	لا يوجد	منطوق حكم الاستئناف
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	N/A	لا يوجد	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the company	No effect until a final judgment is issued	لا يوجد حتى صدور حكم نهائي	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم